
42. Zasedání Školské rady při ZŠ Gutova dne 9. 10. 2024 

 

Program jednání: 

1. Uvítání členů školské rady. 

2. Připomínkování a schvalování výroční zprávy školy za minulý školní rok 2023-2024. 

3. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé ke školnímu roku. 

4. Diskuze. 

5. Závěr. 

 

Přítomni: 

Mgr. Jaroslava Černá, RNDr. Renáta Krejčí, Mgr. Jarmila Velichová, Ing. Jiří Budek, Mgr. Václav Vlček, 

Ing. Petr Beneš. 

 

1. Uvítání členů školské rady. 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí uvítala všechny přítomné a zeptala se, zda má někdo námitky či 

připomínky k programu schůze. Nikdo námitku ani připomínku nevznesl. 

 

2. Připomínkování a schvalování výroční zprávy školy za minulý školní rok 2023-2024. 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí předala slovo paní ředitelce Mgr. Černé, která v bodech prošla výroční 

zprávu školy za předešlý školní rok a otevřela diskuzi. Pan Ing. Budek upozornil na drobnou chybu 

v datu jednání předchozí školské rady, kterou paní ředitelka na místě opravila. Následně dala paní 

předsedkyně RNDr. Krejčí hlasovat o výroční zprávě za školní rok 2023-2024. Výroční zpráva byla 

schválena v následujícím poměru: 

PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

 

3. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé ke školnímu roku. 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí předala slovo paní ředitelce Mgr. Černé, která představila proběhlé 

projekty a akce a zároveň plány na nový školní rok. Diskutovaná témata: 

- Vydávání karet ISIC scholar – probíhá. 

- Cyklostojany – oznámen záměr na MČ, podána žádost o dotaci na Hl. m. Prahu, řeší se otázka 

hmotné odpovědnosti a umístění. 

- Účast žáků v soutěžích a závodech. 

- Spolupráce s Mateřskou školou Nučická/Nedvězská. 

- Návštěvy Úřadu práce s žáky 9. ročníků. 

 

4. Diskuze. 

Z podnětu členů školské rady se diskutovala i další témata týkající se školy a školního roku: 



- Lyžařské výcviky a ŠVP – na lyžařský výcvik jedou 7. a 8 ročníky do Pece pod Sněžkou (cena cca 

13.000 Kč), ŠVP naplánované, 6. ročníky již měly adaptační kurz. 

- Jazykové pobyty a zahraniční exkurze – plánuje se jazykový pobyt do Anglie pro žáky 9. tříd 

příští školní rok a jednodenní exkurze do Mauthausenu pro žáky 9. tříd v letošním roce. 

- Stravování – jídelnu provozuje samostatná příspěvková organizace, kontaktní osobou je 

vedoucí jídelny pan Vrtiška, členové školské rady mají možnost dorazit na ochutnávku, u 

učitelského sboru panuje spokojenost. 

- Trenéři ve škole – projekt rozšířen do druhých tříd, pozitivní ohlas. 

- Úspěšnost absolventů při přijímacím řízení na střední školy. 

- Kapacita školy – aktuálně 680 z rejstříkové kapacity 690 žáků. 

- ZŠ V Olšinách – kapacita 250 žáků (od příštího školního roku 1. až 4. třída), mělo by ulevit 

kapacitě školy, specializace na jazyky, tři hodiny tělesné výchovy. 

- Rekonstrukce – aktuálně se projektuje revize elektrické sítě, která je základním předpokladem 

pro rekonstrukci fasády. Instalaci fotovoltaických panelů by musela předcházet oprava střechy. 

 

5. Závěr 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí se se všemi členy školské rady rozloučila a jako termín příštího jednání 

předběžně navrhla středu 21. 5. 2025 od 17.00. 

 

Zapsal: Václav Vlček 

Četla a souhlasí předsedkyně šk. rady: Renáta Krejčí 

 


